
 

          

  
Vragen incidenten jaarwisseling Poortugaal 

Na verontrustende berichten uit de media over een totaal uit de hand gelopen jaarwisseling heeft 

Stem-Lokaal contact gehad met omwonende en de buurtpreventie. 

Mede naar aanleiding daarvan leven er bij Stem-Lokaal de volgende vragen aan het college en de 

burgemeester als verantwoordelijk portefeuillehouder die wij graag zo snel mogelijk schriftelijk 

beantwoord zien. 

 

1. Waarom is de raad niet eerder dan de media geïnformeerd over de dramatisch verlopen 

jaarwisseling? 

2. Wanneer is er contact opgenomen met de mensen die direct of indirect het slachtoffer zijn 

geworden van de incidenten in Poortugaal. 

 

De toenemende overlast in Portland en Poortugaal is geen nieuw gegeven. De escalatie tijdens 

oud & nieuw kan dan ook geen verassing zijn, zoals er door de portefeuillehouder in Nieuws uur 

bekend werd gemaakt 

 

3. Is er een analyse van de vooraf gemaakte risico-inventarisatie beschikbaar op grond waarvan 

extra maatregelen in het belang van de veiligheid van onze inwoners tijdens de jaarwisseling 

genomen zijn of hadden kunnen worden? 

4. Klopt het dat er t/m 31 december een particulier beveiligingsbedrijf is ingehuurd ter 

compensatie van boa’s en politieagenten die voor tijdens en na de jaarwisseling niet 

beschikbaar zouden zijn, mede tot gevolg dat de ME heeft moeten ingrijpen om verdere 

escalatie te voorkomen? 

 

Wij willen deze vragen natuurlijk graag zo uitgebreid en snel mogelijk beantwoord zien in 

samenhang met de eerder gestelde en mogelijk nog te stellen vragen door andere partijen 

om herhaling van de jaarwisseling 2023/2024 in de toekomst te voorkomen. 

 

Namens de fractie Stem-Lokaal 
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